
ZAPISNIK 
s 9.  sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline održane dana 23. studenog 2016. godine 

u gradskoj vijećnici Grada Svetog Ivana Zeline s početkom u 19,00 sati. 
 
NAZOČNI: 

VIJEĆNICI GRADSKOG VIJEĆA: 

Bičak – Dananić Vesna, Ćurko Filip, Dragija Martina, Fanjek Štefica, Fučkan Zoran,  Kamenarić – 

Filipović Štefica,  Kralj Marija, Košćec Ivan, Lazarin Franjo,  Ponoš Dubravko, Potočki Krešimir, Pustak 

Ana, Ratkajec Berislav, Vukelić Dražen  

ODSUTNI:  Gjurašin Miroslav - ispr.,  Pecak Željko, opr.,  Žigrović Vlado – opr. 

 
OSTALI NAZOČNI:  
Gradonačelnik Hrvoje Košćec  
Mario Dukarić 
Dragutin Mahnet – Pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne djelatnosti 
i zaštitu okoliša 
Ivan Dananić – direktor Zelinskih komunalija d.o.o. 
Saša Sever – direktor Zelina-plina d.o.o. 
Ivica Kudelić – direktor Vodovoda Zelina d.o.o. 
 
PREDSTAVNICI MEDIJA: 
Željko Pukšec – Radio Sveti Ivan Zelina  
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća gospodin Dubravko Ponoš pozdravio je sve nazočne, konstatirao da je 
sjednici nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za donošenje pravovaljanih odluka te 
predložio dnevni red kakav su vijećnici primili uz Poziv za sjednicu. 
 
Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno je usvojilo 
slijedeći 
 

D N E V N I    R E D: 
 

1. Usvajanje  zapisnika s  8. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
2. Aktualni sat 
3. Donošenje Odluke o otpisu potraživanja s osnova komunalne naknade 
4. Donošenje 

A)  Odluke o razrješenju dužnosti ravnateljice Dječjeg vrtića Proljeće Sv. Ivan Zelina 
B)  Odluke o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića Proljeće Sv. Ivan Zelina 

5. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog  Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 
načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 

6. Donošenje Odluke o donošenju Strategije za prava djece u Gradu Sveti Ivan Zelina za 
razdoblje od 2016. do  2020. godine  

7. Donošenje Zaključka o prijedlogu izbora člana Nadzornog odbora Zelina-plina d.o.o. 



 

Točka 1. 
Usvajanje  zapisnika s  8. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 

 

Zapisnik su vijećnici dobili uz Poziv za sjednicu, primjedaba na isti nije bilo, prijedlog je dat na 

glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je  usvojilo 

Zapisnik s 8. sjednice Gradskog vijeća 

 

Točka 2. 

Aktualni sat 

1. Vesna Bičak – Dananić: 

Zanima me koliko je Grad potrošio na manifestacije od početka ove godine i molim specifikaciju u 

pisanom obliku. 

 

2. Štefica Kamenarić – Filipović: 

Imam dva pitanja; 

1. Zagrebačka županija sufinancirati će 2 projekta u Gradu Sv. Ivanu Zelini, to je adaptacija i 

uređenje vatrogasnog doma u Pretokima sa 80.000 kuna i sa 125.000 kuna izgradnju mrtvačnice u 

Nespešu. Kada će započeti realizacija tih projekata? 

2. Imam informaciju da će se ukinuti Policijska postaja u Sv. Ivanu Zelini, te da će ona biti samo 

ispostava  Policijske postaje u Vrbovcu, a da ovdje neće moći biti moguće obavljati nikakve 

administrativne poslove. 

Zanima me, znadete li da li je ta informacija točna, ako je, da li je Grad Sveti Ivan Zelina poduzeo 

bilo kakve mjere da upozori nadležno ministarstvo što bi to značilo za građane Sv. Ivana Zeline, 

pogotovo starije osobe obzirom na to da sa Vrbovcem nemamo nikakve prometne povezanosti. 

 

Hrvoje Košćec: 

Što se tiče projekata koje Zagrebačka županija sufinancira, projekt izgradnje mrtvačnice u Nespešu 

smo započeli još u veljači dok je Odluka o sufinanciranju došla prije nekoliko tjedana, građevinski dio 

je gotov, preostaje izvršiti priključenje na elektroenergetsku mrežu i završiti sitne radove uređenja 

okoliša, investicija je praktički završena i možemo dogovarati tehnički pregled. 

Što se tiče Pretoka, tek smo prije desetak dana potpisali ugovore, potrebno je raspisati pozivni 

natječaj, procjenjujemo da je za provedbu potrebno nekih petnaest dana,  a radovi ovise o vremenu, 

obzirom da se radi o radovima krovišta. Realno je očekivati da će za realizaciju trebati otprilike tri 

mjeseca. 

 



Što se tiče Policijske postaje, mi smo svakodnevno u kontaktu s njima vezano uz svakodnevne teme i 

do sada nisam dobio niti neslužbenu informaciju da bi se bilo što po tom pitanju događalo. Ali 

možemo pokušati saznati ima li naznaka. 

Prošle godine smo dobili informaciju od samog načelnika o provođenju pilot projekta, kojim su htjeli 

smanjiti radno vrijeme policijske postaje, međutim taj je pilot projekt doživio fijasko i od njega se 

odustalo. Da li je ovo možda priprema za neki drugi pilot projekt ne bih znao, no svakako ćemo saznati.  

 

3. Franjo Lazarin: 

Radi se o nagibu tornja crkve Sv. Ivana Krstitelja u Sv. Ivanu Zelinu; ne znam da li Grad ima kakvih 

saznanja, sistemskih praćenja što se događa sa tim nagibom, koliko ja primjećujem taj se nagib 

pojačava. Taj je toranj na neki način zaštitni simbol svih razglednica Sv. Ivana Zeline, bile one 

novijeg ili starijeg datuma, ne bi bilo dobro da postane toliko kos da po tome postanemo jedna 

znamenitost. Samo me zanima da li postoje neka sistemska mjerenja toga, ako ne,  mislim da bi 

trebalo potaknuti crkvene vlasti da se onda angažiraju i da se na neki način stručno pomogne. 

 

Hrvoje Košćec:  

Bio sam u kontaktu sa župnikom i on me obavijestio da postoje intenzivni razgovori na temu 

stabilizacije tornja, međutim konkretnih akcija trenutno nema, ne znam da li postoje trenutna 

mjerenja. Provjerit ćemo još jedanput sa župnikom da li postoje bilo kakva mjerenja i možemo 

provjeriti sa konzervatorima u Zagrebu, pa ćemo vas izvijestiti kakva je situacija sa crkvenim tornjem. 

 

Franjo Lazarin: 

Mjerenja moraju biti više godina, ne možete u jednoj godini ništa uočiti, tek nakon 10 godina možete 

reći da  se pomaknula, milimetar, centimetar lijevo ili desno, pa imati prognozu. 

 

Ivan Košćec:  

Imam neka saznanja o tome; dakle, u crkvi su na nekoliko mjesta postavljeni piloti koji mjere pomake 

čak u sekundama. Mjeri se i zbog toga jer je sam toranj građen posebno od crkve, pa se toranj kao 

nevezani dio za čitavo tijelo, njiše kad zvone zvona. Zato je jedne godine još pokojni župnik Šeb drvene 

prečke koje su amortizirale zvono stavio na željezo, što je bilo krivo jer više nema amortizacije. Župnik 

Šestak koji je slijedeći došao, ugradio je zvučnik  koji je funkcionirao dok nije udario grom i sve uništio.  

Dakle mjerenja postoje, i to unazad 10-15 godina su izvršena dva pilotiranja, bušile su se rupe ispod 

temelja  i stavljale su se betonske prečke sa žicama da podrže toranj, kako više ne bi klizio. Što je 

danas sa mjerenjima to ne mogu reći, ali je u projektu župnika koliko imam saznanja da će se ići dalje 

u stabilizaciju što će iziskivati ogromna sredstva. 

 

Franjo Lazarin: 

Sadašnja zvonjava je preko zvučnika ili …? 



 

Ivan Košćec: 

Ne, sada opet zvone zvona. 

 

Franjo Lazarin: 

Nije to rješenje, pa nije to velika investicija. Šteta. 

 

Ivan Košćec: 

Netko je dozvolio da može ići takva zvonjava. Oko toga je bilo puno rasprave. 1986. godine kad je, čini 

mi se, mijenjan sami toranj, bio je srušen do temeljnog dijela samog zvonika, i više nije išao zajedno 

sa tornjem da bude kos, nego je , ako vidite, zvonik visi, a toranj stoji ravno. Išlo se na protutežu da 

ne bi više opterećivao. Točnu istinu treba tražiti od župnika, on je radio sa Zavodom za zaštitu 

kulturnih spomenika. Momentalno je u svađi sa njima jer su mu odbili sredstva za Novo Mjesto. 

 

4. Vesna Bičak – Dananić: 

Gore u Bocakovoj je ugrađen ležeći policajac, pored njega zebra i sa suprotne strane nogostup, što 

je apsolutno pohvalno, zanima me da li i kada će se ići u realizaciju nekog stepeništa obzirom da svi 

koji gore živimo znamo da nitko ne ide po nogostupu s lijeve strane, nego se svi spuštaju po travi 

pred Vatrogasni centar. Da li su  u planu kakve stepenice? 

Hrvoje Košćec: 

Projektom rekonstrukcije odnosno nadogradnje vatrogasnog centra i izgradnje knjižnice sa 

društvenim domom  je predviđena izgradnja nogostupa i stepeništa, to će sigurno biti napravljeno ali 

ne ove zime. 

 

Vesna Bičak – Dananić: 

To me zanimalo, u kojem vremenskom periodu bi se to moglo napraviti obzirom da će rekonstrukcija 

doma sigurno trajati dulje nego stepenice koje bi bitno olakšale prolaz stanovnicima gornjih ulica. 

 

Dubravko Ponoš: 

Isto tako je jasno da nećemo raditi dvoje stepenice u nekom kraćem periodu od možda dvije godine, 

veća je vjerojatnost da će se riješiti u sklopu projekta.  

 

5. Filip Ćurko: 

Moje pitanje je vezano za idejno rješenje, ali ne AQUA PARKA, to svi čekamo u subotu, moje pitanje 

je vezano za idejno rješenje Tematskog parka; još prije dvije godine idejno rješenje tematskog parka 



je završeno, napravljena je studija izvedivosti, svi znamo da naši Vitezovi zelingradski marljivo rade 

na promociji svoje Udruge, Grada Sv. Ivana Zeline i cijelog tog posla oko manifestacije Vitezova 

zelingradskih, prije u Sv. Heleni, danas u Zelini i vjerujem da smo svi svjesni toga da Vitezovi 

zaslužuju svoj tematski park. Idejno rješenje je napravljeno prije dvije i pol godine, nije bilo javnog 

predstavljanja kao što će biti u subotu, ali mislim da je jako bitno napomenuti još nekoliko stvari; 

da je Tematski park Zelingrad uvršten u Strategiju turizma  Republike Hrvatske, da je Tematski park 

Zelingrad uvršten u Strategiju Zagrebačke županije kao što je uvršten u Strategiju Grada Sv. Ivana 

Zeline. Više puta je rečeno da je zemljište sporno riješeno, koje je kočilo taj Tematski park, a ja sam 

danas išao gledati na e-gruntovnicu i ono je još uvijek upisano 1/3 na RH, tako da očigledno ta 

informacija nije bila točna. Moje pitanje, možda i komentar, volio bih i Vaš komentar na ovo moje, 

zašto se stalo još prije nekoliko godina sa Tematskim parkom kada ga svake godine imamo u 

proračunu, kada ga je Zagrebačka županija podržala sa nekoliko stotina tisuća kuna da se ta 

dokumentacija izradi? To je vrlo vrijedan projekt koji je uvršten u  sve referentne strategije koje su 

potrebne da se on prijavi na EU fondove i sve ostalo, Vi tvrdite da je zemljište riješeno, a pitanje 

sam postavio prvenstveno zbog toga jer sam se sjetio da iako je idejno rješenje napravljeno nije bio 

javne prezentacije pred nekoliko stotina ljudi pa očigledno nije bilo zanimljivo za nastavak rada. 

Cijela ta priča oko bazena je naravno svima vrlo važna , ali imam i jedno potpitanje koje se veže na 

sami projekt bazena, a to je hokejaški teren. Moje informacije su da taj teren još dan danas nema 

uporabne dozvole. Ispravite me ako griješim, ali ako sam u pravu mislim da je to strašno jer naša 

djeca dolje treniraju i mislim da si Grad a ni Hockey klub ne smije dopustiti da uopće pusti u rad 

takav objekt i teren bez uporabne dozvole. Znamo da su krenuli bez građevinske jer tada još nije 

bio gotovo urbanistički plan, ali svi smo znali zbog čega ga grade, da se održi Europsko prvenstvo i 

to je sve super, ali ako nakon godine i pol ili dvije uporabna nije dobivena onda tu nešto smrdi. 

Molim samo da provjerite tu informaciju ako je nemate sada i ako je slučajno točna da uporabna 

dozvola ne postoji, da se hitno intervenira da se taj posao za koji je grad digao kredit završi do kraja. 

 

Predsjednik Dubravko Ponoš zamolio je vijećnike da se pridržavaju Poslovnika, odnosno neka pitanju 

budu konciznija i kraća kako bi svi imali vremena da postave svoja pitanja. 

 

Hrvoje Košćec: 

Ako ste pažljivo čitali zapisnik sa prethodne sjednice Gradskog vijeća gdje je gospodin Žigrović također 

postavio pitanje zemljišta, naći ćete moj odgovor gdje sam jasno rekao da nije riješen ugovor sa 

DUUDI-jem, danas se zove Ministarstvo za državnu imovinu, tako da ne stoji navod da ste 

dezinformirani i da sam dao krivu informaciju. Činjenica je da je darovnica dobivena, to znate, ali još 

nije potpisan ugovor o darovanju kako bismo se mogli uknjižiti na zemljište. 

Isto tako je na jednoj od prethodnih sjednica jasno rečeno da se bazeni ne grade na čestici ktbr. 72/2 

nego na  čestici ktbr. 75 koja je u cijelosti u vlasništvu Grada Sv. Ivana Zeline, a parcela 72/2 je 

predviđena za izgradnju Tematskog parka. 

Nadalje, moram Vas demantirati da nije bilo prezentacije Tematskog parka, koliko se sjećam Vi 

osobno ste Tematski park javno predstavljali na Rexpo sajmu u Hypo centru gdje je bila napravljena 

lijepa video prezentacija, javno prezentirano i dostupno svim medijima, a ne samo pred 150 – 200 

ljudi.  



Postojeće idejno rješenje je napravljeno za površinu 2/3 parcele br. 72/2 i procijenjena vrijednost 

investicije je bila 12 mil €. Godinu dana kasnije na inicijativu Vitezova zelingradskih  prišlo se izradi 

novog idejnog rješenja obzirom da su svi kontakti ukazivali da je toliko velika investicija neodrživa i 

neisplativa. Zato se na inicijativu Vitezova prišlo modifikaciji projekta na način da se smanje gabariti 

projekta, da se zadrže samo objekti koji se mogu u punom smislu staviti u funkciju. 

U ovom trenutku bazeni su ipak prvi prioritet i oni moraju biti glavi pokretač, a Tematski je 

nadogradnja koja će uslijediti. 

Što se tiče Hockeya poznato vam je da smo raspisali natječaj za davanje zemljišta u dugoročni najam 

na 20 godina, vlasnik zemljišta je Hockey klub Zelina i u punom smislu je odgovoran za upravljanje i 

sve što se na terenu događa. 

Prihvaćam sugestiju da provjerimo kakav je status sa uporabnom dozvolom. 

 

6. Marija Kralj: 

Mene i sve građane interesira kakav je status Planinarskog doma, i zašto nije bio otvoren za 

vrijeme trajanja Kestenijade? 

Hrvoje Košćec: 

To je pitanje koje se već nebrojeno puta ponavljalo na Vijeću, svima treba biti jasno da Grad nema 

nikakve vlasničke udjele u planinarskom domu na Kladešćici. Po mojim informacijama planinarski dom 

je u vlasništvu Planinarskog društva Zelina, i on je na natječaju koji je udruga raspisala dat na 

korištenje privatnoj tvrtki i to je jedina činjenica. Koji su ciljevi i interesi ljudi koji vode tu tvrtku to je 

njihova stvar da koriste dom prema ugovoru. Zašto dom nije bio otvoren za vrijeme Kestenijade to 

treba pitati njih. Grad nije vlasnik doma.  

19,23 – zaključen Aktualni sat 

 

Točka 3. 
Donošenje Odluke o otpisu potraživanja s osnova komunalne naknade 

 
 

Obrazloženje materije podnijeli su  Anita Findri Ratkajec i gradonačelnik Hrvoje Košćec:. 
Odbor za financije i proračun raspravljao je o istoj te je podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je 
donijelo  
 
 

Odluku o otpisu potraživanja s osnova komunalne naknade 
 

Članak 1. 

Ovom se Odlukom, radi nemogućnosti naplate prisilnim putem te nastupanja zastare, otpisuju 

dospjela, a nenaplaćena potraživanja Grada Svetog Ivana Zeline, s osnova komunalne naknade, za 

razdoblje do 31. 12. 2005. godine, u ukupnom iznosu od 803.031,11 kuna. 

 



Članak 2. 

Za provedbu ove Odluke zadužuju se Upravni odjel za gospodarstvo, stambeno-komunalne 

djelatnosti i zaštitu okoliša Grada Svetog Ivana Zeline i Upravni odjel za društvene djelatnosti, 

normativne, upravno - pravne i ostale poslove Grada Svetog Ivana Zeline. 

 

Članak 3. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Zelinskim novinama“, službenom 

glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
 
 

Točka 4. 
Donošenje 

A)  Odluke o razrješenju dužnosti ravnateljice Dječjeg vrtića Proljeće Sv. Ivan Zelina 
B)  Odluke o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića Proljeće Sv. Ivan Zelina 

 
Prijedloge je obrazložila Branka Hođa. 
 
Odbor za kulturu, školstvo i predškolski odgoj raspravljao je o predloženoj materiji te je podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlozi su dati na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je 
donijelo  
 

A)  Odluku o razrješenju dužnosti ravnateljice Dječjeg vrtića Proljeće Sv. Ivan Zelina 
B)  Odluku o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića Proljeće Sv. Ivan Zelina 

 
Tekstovi Odluka nalaze se u prilogu ovog Zapisnika i njegov  su sastavni dio. 
 
 

Točka 5. 
Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog  Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu 
rada Dječjeg vrtića Proljeće 

 
Prijedlog je obrazložila Branka Hođa. 
 
Odbor za kulturu, školstvo i predškolski odgoj raspravljao je o predloženoj materiji te je podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je 
donijelo  
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na 

 Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 
  



 
 

I. 
 Daje se suglasnost na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg 
vrtića Proljeće, utvrđen od Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Proljeće na 39. sjednici održanoj dana 11. 
studenoga 2016. godine, a koji Prijedlog je sastavni dio ovog Zaključka. 
  

II. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
 
 

Točka 6. 
Donošenje Odluke o donošenju Strategije za prava djece u Gradu Sveti Ivan Zelina za razdoblje od 

2016. do  2020. godine 
Prijedlog je obrazložila Branka Hođa. 
 
Odbor za kulturu, školstvo i predškolski odgoj raspravljao je o predloženoj materiji te je podržao. 
 
Otvorena je  rasprava. 
 
Štefica Kamenarić Filipović: 
Molila bih da se piše pravilno, znači „donošenje Strategije za prava djece u Gradu Sv. Ivanu Zelini“ , a 
ne u Gradu Sveti Ivan Zelina. To bi vam bilo isto kao da ste to napisali „u gradu Zagreb“, pa onda molim 
da se to ispravi. 
 
Filip Ćurko: 
Da li je ova Strategija jedan od elemenata za dobivanje certifikata „Grad – prijatelj djece“ ili je to 
odvojena priča? Ako znadete na što mislim? Ili je to nešto potpuno drugo. Ili se može dio te Strategije 
iskoristiti da se jednog dana za Grad Zelinu nešto dobije, mislim da bi to bilo korisno za sve. 
 
Hrvoje Košćec: 
Što se tiče gramatičkog ispravka, zapravo želimo da sve odluke nose ime grada - Sveti Ivan Zelina, 
preformulirati ćemo u tekstu Strategije, ali naslov ćemo zadržati. 
Što se tiče prijatelja djece, ovo nije direktno vezano s time, ali može se podvući pod takve projekte. 
Među prvima smo u Hrvatskoj  koji su pokrenuli zajedno sa gradovima Vukovarom i Belišćem izradu 
ovakve strategije, obzirom da je i sama regulativa relativno nova i prije toga se nije moglo krenuti u 
projekte, možemo biti ponosni što ćemo prvi u Hrvatskoj donijeti ovakvu Strategiju o pravima djece. 
 
U izradi je i Strategija za mlade, ona je u završnoj fazi. Drago mi je da smo sudjelovali u ovakvom 
projektu i pokazalo se da imamo dosta sličnosti i sa drugim gradovima, a i imamo izuzetno razvijenu 
organizaciju civilnog društva, kroz izradu Strategije se pokazalo da je dosta stvari već riješeno 
zahvaljujući i udrugama na području Grada ali i samom Gradu koji sudjeluje u tome i podržava rad tih 
istih udruga. Ponosan sam na ovakav projekt i da možemo imati ovakvu kvalitetnu strategiju. 
 
Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
  



ODLUKU 

o donošenju Strategije za prava djece u Gradu Sveti Ivan Zelina za razdoblje od 2016. do 2020. 

godine 

I. 

 Donosi se Strategija za prava djece u Gradu Sveti Ivan Zelina za razdoblje od 2016. do 2020. 

godine (u daljnjem tekstu: Strategija). 

II. 

 Tekst Strategije nalazi se u prilogu ove Odluke i čini njezin sastavni dio. 

III. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
 
 

Točka 7. 
Donošenje Zaključka o prijedlogu izbora člana Nadzornog odbora Zelina-plina d.o.o. 

 
Obrazloženje materije podnio je Dragutin Mahnet.  
 
Otvorena je rasprava. 
 
Franjo Lazarin:  
Samo pojašnjenje, to je mandat koliko traje i postojećim članovima Nadzornog odbora ili je to na četiri 
godine? 
 
Hrvoje Košćec: 
Koliko ja znam za članove Nadzornog odbora mandat traje do opoziva. 
 
Franjo Lazarin: 
A kada se trebaju dopunjavati članovi Nadzornog odbora onda treba definirati da li je to do trajanja 
mandata postojećih članova ili se bira član na četiri godine. 
 
Dragutin Mahnet: 
To je stvar Skupštine društva, mi Skupštini samo predlažemo novog člana. 
 
Franjo Lazarin: 
Dobro, a da li predlažete na trajanje mandata postojećih članova ili na razdoblje od četiri godine? 
 
Dragutin Mahnet: 
Takva je praksa. Mi smo samo predlagatelji. 
 
Franjo Lazarin: 
A može biti i drugačija. Čisto dobronamjerno komentar da se to definira.  
 
Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 
 



Z A K L J U Č A K 

I. 
Predlaže se Skupštini društva Zelina-plina d.o.o. da u Nadzorni odbor Zelina-plina d.o.o., s 

danom 01.12.2016. godine, izabere gosp. Krešimira Potočki iz Svetog Ivana Zeline, Ljudevita Gaja  

24. 

II. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 
 
Sjednica je završila s radom u  19,40 sati. 
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